

Title (en)  
Skiboot.

Title (de)  
Schischuh.

Title (fr)  
Chaussure de ski.

Publication  
**EP 0666037 A1 19950809 (FR)**

Application  
**EP 95810022 A 19950113**

Priority  
CH 35894 A 19940208

Abstract (en)

The ski boot consists of an upper (1) which envelops the foot, and a leg section (3) which is pivoted to the upper and is made from front and rear components (5,6) attached to a common pivot (4). The leg section also has closure and locking elements, with a tensioner (10) mounted on one side of the rear element of the leg section, connected to a cable (11) which passes round the top portion of the leg section and is covered by a strap (16). The rear element of the boot's leg section has guides (20) for the cable and the strap, while the front element has a guide (18) for both the cable and strap adjacent to the cable's fixing point (15).

Abstract (fr)

Chaussure de ski comprenant un bas de coque (1) et une tige constituée d'une partie antérieure (5) et d'une partie postérieure (6) articulée autour d'un axe commun (4). La tige porte sur le côté un dispositif tendeur (10) agissant sur un câble (11) pour la fermeture et le serrage de la tige. La tige est en outre équipée d'une sangle (16) entourant sa partie supérieure. Les points de fixation (15) du câble sont situés à la hauteur de la sangle qui recouvre le câble sur la plus grande partie de sa course autour de la tige. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A43B 5/04; A43C 11/16**

IPC 8 full level  
**A43B 5/04 (2006.01); A43C 11/16 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**A43B 5/0433 (2013.01); A43C 11/16 (2013.01); A43C 11/165 (2013.01)**

Citation (search report)

- [A] EP 0414642 A2 19910227 - LANGE INT SA [CH]
- [A] EP 0492116 A1 19920701 - SALOMON SA [FR]
- [A] EP 0237633 A2 19870923 - NORDICA SPA [IT]
- [A] EP 0240967 A2 19871014 - NORDICA SPA [IT]
- [AD] EP 0407336 A1 19910109 - LANGE INT SA [CH]

Cited by  
US2014373393A1; US9538805B2

Designated contracting state (EPC)  
DE FR IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0666037 A1 19950809; EP 0666037 B1 19980401; CH 689533 A5 19990615; DE 69501906 D1 19980507; DE 69501906 T2 19981001**

DOCDB simple family (application)  
**EP 95810022 A 19950113; CH 35894 A 19940208; DE 69501906 T 19950113**